
Protokół  

z XLIII posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa, Zdrowia i Pomocy Społecznej 

Rady Dzielnicy Mokotów m.st. Warszawy  

z dnia 6 marca 2024 r. 

W posiedzeniu udział wzięli członkowie Komisji (zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik nr 1 

do protokołu): 

1. Kinga Wróblewska - Wiceprzewodnicząca 

2. Hanna Barbara Kosowska 

3. Grzegorz Owsianko 

oraz goście (zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik nr 2 do protokołu): 

1. Rafał Miastowski – Burmistrz Dzielnicy Mokotów 

2. Anna Lasocka – Zastępczyni Burmistrza Dzielnicy Mokotów 

3. Agnieszka Perka – Zastępca Głównego Księgowego Dzielnicy Mokotów 

4. Bogdan Piec – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Zdrowia dla Dzielnicy Mokotów 

5. Irena Porębska – p.o. Dyrektora Ośrodka Pomocy Społecznej Dzielnicy Mokotów m.st. Warszawy 

6. Mieszkaniec  

Ad. 1. Otwarcie obrad 

Posiedzenie Komisji otworzyła i prowadziła Wiceprzewodnicząca Komisji Kinga Wróblewska, która 

przedstawiła następujący porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad 

2. Przyjęcie protokołu nr XLII z dnia 5 grudnia 2023 r. 

3. Zaopiniowanie sprawozdania z wykonania załącznika Dzielnicy Mokotów do budżetu m.st. 

Warszawy za 2023 rok 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Dzielnicy Mokotów m.st. Warszawy w sprawie opinii Rady 

Dzielnicy Mokotów m.st. Warszawy do zmian w załączniku Dzielnicy Mokotów do budżetu m.st. 

Warszawy na 2024 r. - druk nr 464 

5. Omówienie korespondencji 

6. Sprawy różne, wolne wnioski 

7. Zamknięcie obrad 

Następnie Wiceprzewodnicząca Kinga Wróblewska zaproponowała rozszerzenie porządku obrad: 

1. Otwarcie obrad 

2. Przyjęcie protokołu nr XLII z dnia 5 grudnia 2023 r. 

3. Zaopiniowanie sprawozdania z wykonania załącznika Dzielnicy Mokotów do budżetu m.st. 

Warszawy za 2023 rok 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Dzielnicy Mokotów m.st. Warszawy w sprawie opinii Rady 

Dzielnicy Mokotów m.st. Warszawy do zmian w załączniku Dzielnicy Mokotów do budżetu m.st. 

Warszawy na 2024 r. - druk nr 464 



2 

 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Dzielnicy Mokotów m.st. Warszawy w sprawie opinii Rady 

Dzielnicy Mokotów m.st. Warszawy do zmian w załączniku Dzielnicy Mokotów do budżetu m.st. 

Warszawy na 2024 r. - druk nr 471 

6. Omówienie korespondencji 

7. Sprawy różne, wolne wnioski 

8. Zamknięcie obrad 

Członkowie Komisji nie zgłosili uwag do zmienionego porządku obrad. 

Ad. 2. Przyjęcie protokołu nr XLII z dnia 5 grudnia 2023 r. 

Wobec braku uwag protokół z  XLII  posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa, Zdrowia i Pomocy 

Społecznej został przyjęty. 

Ad. 3. Zaopiniowanie sprawozdania z wykonania załącznika Dzielnicy Mokotów do budżetu m.st. 

Warszawy za 2023 rok 

Wiceprzewodnicząca Kinga Wróblewska poprosiła o przedstawienie sprawozdania z wykonania 

załącznika Dzielnicy Mokotów do budżetu m.st. Warszawy za 2023 rok (sprawozdanie z wykonania 

załącznika Dzielnicy Mokotów do budżetu m.st. Warszawy za 2023 rok stanowi załącznik nr 3 do 

protokołu). 

Agnieszka Perka – Zastępca Głównego Księgowego Dzielnicy Mokotów przedstawiła sprawozdanie z 

wykonania załącznika Dzielnicy Mokotów do budżetu m.st. Warszawy za 2023 rok. 

Wiceprzewodnicząca Kinga Wróblewska wobec braku głosów w dyskusji poddała pod głosowanie 

uchwałę Komisji pozytywnie opiniującą sprawozdanie z wykonania załącznika Dzielnicy Mokotów do 

budżetu m.st. Warszawy za 2023 rok. 

za – 2 osoby 

przeciw – 0 osób 

wstrzymała się – 1 osoba 

Komisja podjęła uchwałę nr XLIII/62/2024. 

Ad. 4. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Dzielnicy Mokotów m.st. Warszawy w sprawie opinii 

Rady Dzielnicy Mokotów m.st. Warszawy do zmian w załączniku Dzielnicy Mokotów do budżetu 

m.st. Warszawy na 2024 r. - druk nr 464 

Wiceprzewodnicząca Kinga Wróblewska poprosiła o przedstawienie projektu uchwały Rady Dzielnicy 

Mokotów m.st. Warszawy zawartego w druku nr 464 (projekt uchwały Rady Dzielnicy Mokotów m.st 

Warszawy w sprawie opinii Rady Dzielnicy Mokotów m.st Warszawy do zmian w załączniku Dzielnicy 

Mokotów do budżetu m.st Warszawy na 2024 r. stanowi załącznik nr 4 do protokołu). 

Agnieszka Perka – Zastępca Głównej Księgowej Dzielnicy Mokotów przedstawiła projekt uchwały 

Rady Dzielnicy Mokotów m.st. Warszawy w sprawie opinii Rady Dzielnicy Mokotów m.st. Warszawy 

do zmian w załączniku Dzielnicy Mokotów do budżetu m.st. Warszawy na 2024 r. 
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Wiceprzewodnicząca Kinga Wróblewska podziękowała za przedstawienie projektu uchwały i 

otworzyła dyskusję. 

Radny Grzegorz Owsianko zapytał na co zostaną przeznaczone środki przeniesione do działu kultury. 

Agnieszka Perka – Zastępca Głównej Księgowej Dzielnicy Mokotów odpowiedziała, że środki te 

zostaną przekazane na dotację dla Służewskiego Domu Kultury, na współorganizację imprezy dla 

mieszkańców. 

Radny Grzegorz Owsianko zapytał czy przeniesienie tych środków nie zaszkodzi realizacji zadań 

związanych z polityką społeczną. 

Agnieszka Perka – Zastępca Głównej Księgowej Dzielnicy Mokotów odpowiedziała, że te środki 

zostaną w zasadzie spożytkowane na te same cele tylko z innej sfery, tzn., że te same działania będą 

prowadzone przez inny podmiot, a samo zadanie dotyczy wspierania inicjatyw społecznych na rzecz 

mieszkańców. 

Wiceprzewodnicząca Kinga Wróblewska wobec braku dalszych głosów w dyskusji, poddała pod 

głosowanie pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały Rady Dzielnicy Mokotów m.st. Warszawy w 

sprawie opinii Rady Dzielnicy Mokotów m.st. Warszawy do zmian w załączniku Dzielnicy Mokotów do 

budżetu m.st. Warszawy na 2024 r., zawartego w druku nr 464, w części dotyczącej zakresu działania 

Komisji: 

za – jednogłośnie 

Komisja podjęła uchwałę nr XLIII/63/2024. 

Ad. 5. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Dzielnicy Mokotów m.st. Warszawy w sprawie opinii 

Rady Dzielnicy Mokotów m.st. Warszawy do zmian w załączniku Dzielnicy Mokotów do budżetu 

m.st. Warszawy na 2024 r. - druk nr 471 

Wiceprzewodnicząca Kinga Wróblewska poprosiła o przedstawienie projektu uchwały Rady Dzielnicy 

Mokotów m.st. Warszawy zawartego w druku nr 471 (projekt uchwały Rady Dzielnicy Mokotów m.st 

Warszawy w sprawie opinii Rady Dzielnicy Mokotów m.st Warszawy do zmian w załączniku Dzielnicy 

Mokotów do budżetu m.st Warszawy na 2024 r. stanowi załącznik nr 5 do protokołu). 

Agnieszka Perka – Zastępca Głównej Księgowej Dzielnicy Mokotów przedstawiła projekt uchwały 

Rady Dzielnicy Mokotów m.st. Warszawy w sprawie opinii Rady Dzielnicy Mokotów m.st. Warszawy 

do zmian w załączniku Dzielnicy Mokotów do budżetu m.st. Warszawy na 2024 r. 

Wiceprzewodnicząca Kinga Wróblewska wobec braku głosów w dyskusji, poddała pod głosowanie 

pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały Rady Dzielnicy Mokotów m.st. Warszawy w sprawie opinii 

Rady Dzielnicy Mokotów m.st. Warszawy do zmian w załączniku Dzielnicy Mokotów do budżetu m.st. 

Warszawy na 2024 r., zawartego w druku nr 471, w części dotyczącej zakresu działania Komisji: 

za – jednogłośnie 

Komisja podjęła uchwałę nr XLIII/64/2024. 
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Ad. 6. Omówienie korespondencji 

Wiceprzewodnicząca Kinga Wróblewska przedstawiła dwa pisma, które wpłynęły do Komisji:  

Pierwsze pismo, stanowiące załącznik nr 6 do protokołu, dotyczyło przeprowadzenia konsultacji 

społecznych ws. wprowadzenia ograniczeń sprzedaży alkoholu. Pismo stanowi załącznik nr 6 do 

protokołu. Radni nie zgłosili uwag ani pytań do pisma. 

Drugie pismo, stanowiące załącznik nr 7 do protokołu, dotyczyło osób bezdomnych przebywających 

na terenie działek ROD Imielińska. Radni nie zgłosili uwag ani pytań do pisma. 

Ad. 7. Sprawy różne, wolne wnioski 

Wiceprzewodnicząca przekazała głos mieszkańcowi, który był gościem na posiedzeniu Komisji.  

Mieszkaniec zapytał w jakim trybie odeszła ze stanowiska dotychczasowa dyrektor Ośrodka Pomocy 

Społecznej Dzielnicy Mokotów m.st. Warszawy, Pani Ewa Wąsik i dlaczego wzorem innych dzielnic nie 

odbył się benefis z okazji zakończenia jej pracy. 

Anna Lasocka – Zastępczyni Burmistrza Dzielnicy Mokotów powiedziała, że mieszkaniec składał 

zapytanie w omawianej sprawie i Urząd odpowie w tym trybie, ponieważ w tej chwili nie jest na to 

przygotowany, a pytanie dotyka dóbr osobistych Pani Wąsik. 

Radny Grzegorz Owsianko stwierdził, że odpowiedź zabrzmiała dość tajemniczo i, że odpowiedzi na 

pytanie można udzielić ogólnie, nie naruszając dóbr osobistych. 

Anna Lasocka – Zastępczyni Burmistrza Dzielnicy Mokotów odpowiedziała, że ogólna odpowiedzieć 

jest taka, że Pani Wąsik już nie pracuje na stanowisku dyrektora Ośrodka Pomocy Społecznej i został 

przeprowadzony konkurs, w ramach którego wyłoniono nowego dyrektora. 

Mieszkaniec zapytał czy do dyrekcji Ośrodka Pomocy Społecznej wpłynęło pismo ws. wyjaśnienia 

sytuacji z 2004 roku dotyczącej przetargu, w którym nie uwzględniono VATu, i dlaczego Pani Dyrektor 

Wąsik nie udzieliła żadnych informacji. Dodał, że to samo pismo przesłał do Prezydenta m.st 

Warszawy Rafała Trzaskowskiego i również nie otrzymał żadnych informacji i, że chciałby dowiedzieć 

się dlaczego Pani Wąsik nie odpowiedziała na zadane w piśmie pytania. 

Anna Lasocka – Zastępczyni Burmistrza Dzielnicy Mokotów powiedziała, że Pani Wąsik udzielała 

odpowiedzi do Biura Kontroli Urzędu m.st. Warszawy w wymienionej sprawie, która była 

procedowana w trybie skargi, nie jest jednak w stanie w tej chwili powiedzieć dokąd ta odpowiedź 

została wysłana, natomiast sprawdzi to i odpowie. 

Radny Grzegorz Owsianko zapytał czy mieszkaniec otrzyma odpowiedź na piśmie. 

Anna Lasocka – Zastępczyni Burmistrza Dzielnicy Mokotów odpowiedziała, że tak, natomiast zwraca 

uwagę, że wymieniona sprawa dotyczy roku 2004, więc jest to sprawa sprzed dwudziestu lat i 

przepisy nie przewidują przechowywania przez tak długi czas dokumentów w archiwum, a więc 

dochodzenie szczegółów tak zaszłej sprawy może napotykać trudności. 
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Mieszkaniec powiedział, że kontrola została przeprowadzona przez Biuro Kontroli i Audytu m.st 

Warszawy w 2006 roku, że posiada protokoły z tej kontroli, jest tam bardzo wiele nieścisłości i 

nieprawidłowości. Dodał, że art. 442 Kodeksu cywilnego mówi o 20 latach na dochodzenie roszczeń, 

a „ustawa Covid” przedłuża ten czas o 3 lata oraz, że sprawa jest w Sądzie Okręgowym. 

Rafał Miastowski – Burmistrz Dzielnicy Mokotów powiedział, że tak jak powiedziała Burmistrz 

Lasocka, po zweryfikowaniu informacji mieszkaniec otrzyma odpowiedź. Dodał, że na stan wiedzy 

Urzędu Dzielnicy sprawa była rozpatrywana przez Urząd m.st Warszawy i została wówczas 

wyjaśniona, jednak na wniesione pytania Urząd Dzielnicy Mokotów udzieli odpowiedzi. Zapytał czy 

odpowiedź w tej sprawie może zostać przekazana na ręce radnego Grzegorza Owsianko. 

Radny Grzegorz Owsianko powiedział, że miał zamiar w tej sprawie złożyć zapytanie, ale jeśli można 

uprościć tę procedurę to oczekuje na odpowiedź od Zarządu w formie pisemnej.  

Innych spraw różnych i wolnych wniosków nie zgłoszono. 

Ad. 8. Zakończenie obrad 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Wiceprzewodnicząca Kinga Wróblewska podziękowała 

wszystkim za udział w spotkaniu i zakończyła posiedzenie. 

Wiceprzewodnicząca Komisji 

Bezpieczeństwa, Zdrowia i Pomocy Społecznej 

Kinga Wróblewska 

Protokołował: 

Kacper Wężyk 


